
RAADSINFORMATIEBRIEF met beantwoording 
14R.00007 

Van: College van burgemeester en wethouders 

Datum 14 januari 2014 

Portefeuillehouder(s) : V.J.H. Molkenboer 

Portefeuille(s) : Openbare orde en veiligheid 

Contactpersoon : R.C. Ouwerkerk 

Tel.nr. : 8856 

E-mailadres ouwerkerk.r@woerden.nl 

Onderwerp: Beantwoording vragen ex artikel 40 van het Reglement van Orde van de 

gemeenteraad gesteld door de fractie van Progressief Woerden 

over vuurwerkaangelegenheden. 

Beantwoording van de vragen: 

1. Zijn er naar uw informatie strekt in onze gemeente slachtoffers gevallen als gevolg van 
vuurwerk? 
Volgens de afdeling Communicatie van het Zuwe Hofpoort Ziekenhuis zijn er tijdens de 
jaarwisseling vier slachtoffers met vuurwerkletsel behandeld. De ernstigste verwonding die zij 
gezien hebben, was oogletsel bij een van de slachtoffers. 

2. Zijn er bij 'de gemeente' klachten binnengekomen die gerelateerd kunnen worden aan 
vuurwerkoverlast? Zo ja, hoeveel? 
Burgers zijn voor klachten in verband met vuurwerk doorverwezen naar de politie. Dit is 
gecommuniceerd via de gemeentelijke infopagina in de Woerdense Courant en een informatiebrief 
aan wijk- en dorpsplatforms. 
De politie heeft tijdens de evaluatie het volgende gemeld: "Het exacte aantal meldingen is niet 
bekend maar het was niet extremer dan andere jaren. In de aanloop naar oud en nieuw was het 
zelfs rustiger." Uit vervolginformatie blijkt dat er in 2012/2013 in totaal 57 meldingen waren en in 
2013/2014 in totaal 41 meldingen (het overzicht voor 2013/2014 is nog niet af; dit is dus een 
voorlopig aantal). 

3. Kan bij benadering aangegeven worden welke kosten de gemeente heeft moeten maken 
voor het opruimen van het vuurwerkafval? 
Opruimkosten vuurwerk inclusief de opruimactie: € 1055,- waarvan € 45,-wordt gesponsord door 
Annexcinema en € 250,- door Bemmel Container Service. Kortom de gemeente betaalt 
€ 760,-. 
Overigens: de eerste schatting van vuurwerkschade is een bedrag van € 24.000,-, maar de 
verwachting is dat dit bedrag nog zal stijgen richting € 30.000,- tot€ 35.000,-. 

4. Artsen hebben gemeld dat verhoudingsgewijs de meeste slachtoffers van vuurwerk overdag 
op oudejaarsdag zijn gevallen. Hoe staat uw College tegenover het idee om de tijd waarin 
dan vuurwerk legaal mag worden afgestoken te beperken? 
Op grond van artikel 2.3.6. van het Vuurwerkbesluit is het verboden consumentenvuurwerk, anders 
dan bedrijfsmatig, tot ontbranding te brengen op een ander tijdstip dan tussen 31 december 10.00 
uur en 1 januari 02.00 uur van het daarop volgende jaar. Hoewel het college voorstander is van 
een verdere beperking, is dit een landelijke regeling waar gemeenten niet van af kunnen wijken. 
Uiteraard staat het partijen vrij dit onderwerp aan te kaarten bij hun collega
volksvertegenwoordigers in de Tweede Kamer. 

• • 

rtikel 40 vragen 

gemeente 
W O E R D E N 

Gemeente Woerden 

14R.00007 



5. Ziet uw College iets in de idee om bepaalde delen van onze gemeente op oudejaarsdag aan 
te merken als vuurwerkvrij gebied? 
Op grond van artikel 2:73 van de A P V Woerden is het wel mogelijk om vuurwerkvrije zones aan te 
wijzen mits dit onderbouwd kan worden met het feit dat er op die plaatsen gevaar, schade of 
overlast dreigt. 
Burgemeester Molkenboer is er als portefeuillehouder een voorstander van om het vuurwerk op 
een aantal plekken in de gemeente te gaan verbieden, bijvoorbeeld in de winkelstraten in de 
binnenstad, bij alle wijkwinkelcentra en in de buurt van huizen met rieten daken. Dit kan worden 
geregeld via een aanwijzingsbesluit behorende bij de APV . Hoewel het college bevoegd is tot het 
nemen van een dergelijk besluit, treden wij graag in overleg met uw raad over dit onderwerp. 
In dit kader dient opgemerkt te worden dat de handhavingscapaciteit van de gemeente (BOA's) en 
politie beperkt is. 

6. Bent u bereid om, indien mogelijk in overleg met Dorps- en Wijkplatforms, het daarheen te 
leiden dat in oudejaarsnacht 2014/2015 professionele vuurwerkshows georganiseerd 
kunnen worden en vindt uw College het verantwoord om daarvoor ook de benodigde 
financiële middelen ter beschikking te stellen? 
Het afsteken van vuurwerk via professionele vuurwerkshows kunnen we niet exclusief maken, het 
afsteken van consumentenvuurwerk blijft daarnaast gewoon bestaan. Het organiseren van een 
vuurwerkshow zal derhalve niet bijdragen aan vermindering van vuurwerkoverlast. Bovendien past 
het organiseren van vuurwerkshows niet bij onze visie "sterke samenleving, slanke overheid". 
Om deze redenen zal het college niet uit eigen beweging een vuurwerkshow organiseren en daar 
dus ook geen financiële middelen voor willen vrijmaken (de kosten bedragen overigens al snel € 
10.000,-a 15.000,- per vuurwerkshow, exclusief inzet van personeel). 

7. Ten slotte: onderschrijft de voorzitter van uw College het zojuist aangehaalde standpunt van 
het NGB? 
De burgemeester staat achter dit standpunt. Overigens lost een dergelijk verbod het probleem van 
illegaal verkregen en zelf gefabriceerd vuurwerk niet op. 

Bijlagen: 

Memo Fractie Progressief Woerden (14.000142) 

De burgemeest De secretaris 

dr. G W . Goedmakers C M C 



Van: 
Verzonden: 
Aan: 
CC: 
Onderwerp: 
Bijlagen: 

Registratiedatum: 
Behandelend afdeling 
Afgehandeld door/op: Geldorp, Erwin 

maandag 6 januari 2014 09:25 
raadsleden@woerden.nl; Pleket, Frank; Stadhuis 
!Burgemeester en wethouders 
artikel 40 vragen Progressief Woerden inzake vuurwerkaangelegenheden 
vragen pw inzake overlast vuurwerk.pdf 

07/01/2014 

Aan het College 
CC Gemeenteraad 

Bijgaand treft u aan vragen ex artikel 40 RvO van de fractie van Progressief Woerden inzake 
vuurwerkaangelegenheden. De beantwoording dient conform RvO binnen een termijn van 30 dageo te geschieden, 
te weten vóór 5 februari 2014. U w ; 42 

Met vriendelijke groet, 2̂ ~ 6 JAN. 2014 
Erwin Geldorp | raadsgriffier | Gemeente Woerden 
Postbus 45, 3440 AA woerden \ Biekerijlaan 14, 344? GR Woerden 
T 0348 - 428 510 |M 06 - 20094715 |E Qeldorp.e@woerden.nl | raadsgriffle@woerden.nl 
W aemeenteraad.woerden.nl 
aanwezfq: rna, di, wo, do 

Beh. Ambt. 

Streefdat.: 

Afschr.: 

B.V.O. 

Voor door u van de gemeente Woerden ontvangen e-mail geldt:. 
- Indien een e-mailbericht niet voor u bestemd is verzoeken wij u dit aan de afzender te melden en het 
bericht uit uw bestanden te verwijderen. U mag dit bericht niet verder verspreiden. 
- Bij de verzending van berichten via e-mail dient u, omdat deze berichten via derden worden verzonden, 
rekening te houden met de mogelijkheid van bijvoorbeeld vertragingen of fouten in de overbrenging. Ook is 
het mogelijk dat virussen buiten medeweten van de gemeente of haar medewerkers via haar e-mail worden 
verspreid. De gemeente Woerden is daarom niet aansprakelijk voor schade welke voortvloeit uit de 
verzending van e-mail, of de niet-tijdige of onjuiste overbrenging ervan. Overigens controleert de gemeente 
Woerden haar uitgaande e-mail op aanwezigheid van virussen. 
- Aan de inhoud van e-mail ber ichten kunnen geen rechten jegens de gemeente of een van haar 
bestuursorganen worden ontleend. Indien u een formele beslissing van de gemeente wilt waaraan 
rechtsgevolgen verbonden zijn (zoals een vergunning, een subsidiebesluit of een overeenkomst), is een e-
mailbericht onvoldoende. U kunt dan om een ondertekende brief verzoeken. 
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MEMO 
Fractie 

PROGRESSIEF WOERDEN 

Aan: Het College van B. en W. van Woerden 

Van: Fractie van PROGRESSIEF WOERDEN 

Betreft: Art. 40 vragen over vuurwerkaangelegenheden 

Datum: 5 januari 2014 

Nummer: 05786 

c c : Fractie PW 

Elk jaar in successie weer lijkt de overlast van vuurwerk in ons land toe te nemen. Veel, maar 
lang niet alles, kan toegeschreven worden op rekening van het illegale vuurwerk, dat elk jaar in 
kwantiteit en vuurkracht toeneemt. Tijdens de jaarwisseling 2013-2014 zijn landelijk gezien 
naast een dode en een jongen die nog voor zijn leven vecht ruim 700 gewonden gevallen. De 
TV heeft daarvan o.m. uit het Brandwondencentrum beelden laten zien en commentaren van 
plastisch chirurgen laten horen die schokkend waren. 
Vuurwerkgerelateerd waren, om ons tot de eigen regio te beperken, de brandbomaanslagen op 
bruggen in Kamerik en Montfoort. 
Over cijfers van vuurwerkslachtoffers in onze gemeente beschikt de fractie niet, ook niet over 
het gegeven of men het slachtoffer geworden is van eigen of andermans vuurwerk. Wat de 
fractie wel weet is dat de ergernis onder de bevolking over deze overlast inclusief de vervuiling 
die het afsteken van vuurwerk, zowel op de grond als in de lucht, toeneemt. 
Dat geldt ook voor bestuurlijke kringen, waarbij de fractie kan wijzen op het initiatief van het 
Nederlands Genootschap van Burgemeesters (NGB) om "Europa" zo ver te krijgen dat de 
verkoop van zwaar knalvuurwerk aan particulieren verboden kan worden. 

De fractie van GroenLinks in 2005 en die van Progressief Woerden in 2008 heeft zich al eerder 
tot uw College gewend om maatregelen te treffen om vuurwerkoverlast te beteugelen. Het 
gewenste resultaat werd helaas niet bereikt. Dat neemt niet weg dat de fractie het voor de 
derde keer wil proberen in het besef dat het maatschappelijk draagvlak om dergelijke 
maatregelen te nemen, groeiend is. Wat die maatregelen betreft gaat het dan om het beperken 
van de uren op oudejaarsdag waarop legaal vuurwerk afgestoken mag worden, het eventueel 
aanwijzen van zogeheten vuurwerkvrije gebieden en het afsteken van vuurwerk door 
professionals op daarvoor aangewezen gebieden in de kernen. 

Tegen deze achtergrond legt de fractie van Progressief Woerden uw College de volgende 
vragen voor: 

1. Zijn er naar uw informatie strekt in onze gemeente slachtoffers gevallen als gevolg van 
vuurwerk? 

2. Zijn er bij "de gemeente" klachten binnengekomen die gerelateerd kunnen worden aan 
vuurwerkoverlast? Zo ja, hoeveel? 

3. Kan bij benadering aangegeven worden welke kosten de gemeente heeft moeten 



maken voor het opruimen van het vuurwerkafval? 

4. Artsen hebben gemeld dat verhoudingsgewijs de meeste slachtoffers van vuurwerk 
overdag op oudejaarsdag zijn gevallen. Hoe staat uw College tegenover het idee om 
de tijd waarin dan vuurwerk legaal mag worden afgestoken te beperken? 

5. Ziet uw College iets in de idee om bepaalde delen van onze gemeente op 
oudejaarsdag 2014 aan te merken als vuurwerkvrij gebied? 

6. Bent u bereid om, indien mogelijk in overleg met Dorp- en Wijkplatforms, het daarheen 
te leiden dat in oudejaarsnacht 2014/2015 professionele vuurwerkshows 
georganiseerd kunnen worden en vindt uw College het verantwoord om daarvoor ook 
de benodigde financiële middelen ter beschikking te stellen? 

7. Ten slotte: onderschrijft de voorzitter van uw College het zojuist aangehaalde 
standpunt van het NGB? 


